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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van woensdag 27 februari 2013om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Vermeijen Danny - voorzitter 
Meeus Paul, Wittebolle Astrid, Otten Toon, de Jong Vera, Breugelmans Stef, Van Litsenborg Guy, Guedon John, 
Driesen Josiane, Van Otten Jan, Gladiné Pierre - raadsleden 
Van Geirt Willy, Mathé Pascale, Anaf Hannes - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd:  
 
Waren eveneens aanwezig 
Luc Debondt, Eric Vos en Luc Hermans – raadsleden, 
Eric Adrieansen – evenementenloket, 
Rob Verschueren – sportdienst, 
Publiek, 
Pers. 
 
Welkom 
Voorzitter Danny Vermeijen heet iedereen van harte welkom en rekent op een constructieve samenwerking ten 
voordele van Turnhout. 
De voorzitter stelt voor te beginnen met het punt “toelichting zomer 2013” aangezien schepen Willy Van Geirt 
maar een half uur kan aanwezig zijn. Hij moet namelijk minister Schauvliege ontvangen en heeft een gesprek met 
haar in verband met de bibliotheek. 
 
Toelichting zomer 2013 
Een overzicht van de diverse activiteiten die tijdens de zomermaanden worden georganiseerd. 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Eric Adrieansen een overzicht van de geplande activiteiten. Hij wijst 
er op dat het een zeer gevarieerd programma is waar zowel jeugd, sport, en alle leeftijden aan bod komen.  Het 
is tevens een programma met elementen die reeds jaren georganiseerd worden maar ook met nieuwe 
initiatieven. 
Astrid Wittebolle heeft kennis genomen van de diverse data en plaatsen van activiteiten maar vraagt wat nu 
precies op het programma staat. 

Schepen Willy Van Geirt deelt mee dat er voor een aantal activiteiten nog geen affiche is. 
Astrid Wittebolle vraagt of er dan al vergunningen zijn afgeleverd. 

Schepen Willy Van Geirt antwoord hierop dat er vergunningen zijn afgeleverd om iets te organiseren. 
Wat het jeugdprogramma betreft werd er gevraagd om een beach-volley te mogen organiseren maar dat 
is geweigerd. De invulling van het programma wordt momenteel door de jeugddienst onderzocht in 
samenwerking met het jeugdhuis. 

Toon Otten heeft tijdens de voorstelling van de activiteiten een rekensom gemaakt en komt op een bedrag van 
123.000 euro. 
Schepen Willy Van Geirt krijgt via telefoon de melding binnen dat minister Schauvliege is aangekomen, excuseert 
zich en verlaat de vergadering. 
Paul Meeus reageert hierop: “schepen, het kan niet dat u de zaal verlaat. De minister kan wachten”. 
Toon Otten is dezelfde mening toegedaan en wijst er op dat de minister ontvangen wordt door de burgemeester 
en dat de schepen op de commissie kan blijven. 
Paul Meeus vindt de manier van handelen van de schepen beschamend en druk hierover zijn ongenoegen uit. 
Toon Otten vraagt aan de voorzitter of de vragen die de commissieleden hebben aan de aanwezige leden van 
het schepencollege kunnen gesteld worden. De aangekondigde activiteiten zijn een beslissing van het 
schepencollege dat één en ondeelbaar beslist waardoor ieder lid kan antwoorden, vervolgt hij. 
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Pierre Gladiné sluit zich hierbij aan. Wij hebben vragen en wanneer hierop niet kan geantwoord worden kunnen 
we ook beter doorgaan en onze vragen op de gemeenteraad stellen. Pierre Gladiné vindt het schandalig hoe hier 
de democratie wordt behandeld. 
Pierre Gladiné vraagt een algemeen overzicht van de kostprijs in het verslag op te nemen. 
De dienst evenementen geeft hierover volgende gegevens: 

- Zaterdag 6 juli 2013: Feest Vlaamse Gemeenschap: vermoedelijke kostprijs 6.200 euro; vermoedelijke 
tussenkomst Vlaanderen Feest 2.000 euro; 

- Donderdag 11 juli 2013: Feest Vlaamse Gemeenschap: vermoedelijke kostprijs 30.000 euro; 
vermoedelijke tussenkomst Vlaanderen Feest 3.000 euro; 

- Donderdag 11 juli 2013: Feest Vlaamse Gemeenschap officieel gedeelte: vermoedelijke kostprijs 3.500 
euro + receptie; vermoedelijke tussenkomst Vlaanderen Feest 1.000 euro; 

- Zaterdag 13 juli 2013 en eventueel zondag 14 juli 2013: programma voor jongeren: vermoedelijke 
kostprijs 12.500 euro. 

- Zaterdag 20 juli 2013: Barry White met 3 Degrees: vermoedelijke kostprijs 41.000 euro; 
- Zondag 28 juli 2013: Ketnetcup: vermoedelijke kostprijs 19.400 euro; 
- Dinsdag 6 augustus 2013: Blijde intrede foorkramers: vermoedelijke kostprijs 1.000 euro; 
- Zaterdag 24 augustus 2013: Dwars door Turnhout: vermoedelijke kostprijs 9.075 euro; 

Zondag 1 september 2013: Vlaanderen Zingt: vermoedelijke kostprijs 12.000 euro 
Hij vraagt tevens wat door wie wordt betaald. 

Het totale maximumbedrag wordt geraamd op 134.000 euro waarvan 10.000 euro wordt betaald met 
kredieten van cultuurcoördinatie en de rest met kredieten van het evenementenloket. 

Astrid Wittebolle vraagt in welk beleidskader dit alles nu past? Is dit binnen cultuurbeleid, evenementen, integraal, 
of wat? Ze zal deze vraag op elke commissie blijven herhalen vermoedelijk tot aan de zomer en misschien 
nadien nog. Ze vindt geen kader om dit te plaatsen en in discussie te gaan. Wat komt er nog, vraagt ze zich af en 
vraagt wanneer de raadsleden een beleidsnota mogen verwachten. 
Verder is Astrid Wittebolle van mening dat het hier een omgekeerde wereld is. Eerst moet ze de activiteiten in de 
krant lezen en nadien worden de raadsleden ingelicht. 
Paul Meeus verwijst naar de vzw Turnhout 2012 die bepaalde activiteiten wil verlengen dit jaar en naar 
activiteiten die de Warande inricht. Hij vraagt of met deze mensen werd gesproken. Ook hij wijst op het ontbreken 
van een kader zoals Astrid Wittebolle heeft aangehaald. 
Luc Debondt vraagt uit wat de logistieke steun bestaat waarvan sprake en met welke budgetten deze betaald 
worden. Ook hij vindt het niet kunnen alles via de kranten te moeten vernemen. 

Eric Adriaensen licht toe dat met logistieke ondersteuning wordt bedoeld: het leveren van nadar, 
podiumelementen, de podiumwagen, aansluiting van water en elektriciteit. De budgetten hiervoor zijn 
voorzien op de gewone werking van de Stadsbedrijven. 
Hij voegt er aan toe dat het schepencollege principieel beslist heeft om de aangekondigde activiteiten te 
laten doorgaan maar dat voor elke activiteit nog een uitgebreid dossier aan het college moet 
overgemaakt worden met onder meer ook de logistieke steun. 

Paul Meeus heeft in het verleden, nadat de Vrijdagen gestopt zijn, herhaaldelijk gewezen op de mogelijkheid van 
sponsoring. Hij vindt het wenselijk om hierrond een nieuw initiatief op te starten zodat de druk op de 
belastingbetaler kan verkleind worden. 
Uit het publek komt de opmerking dat de Stad initiatiefnemer is en sponsoring op die manier in de stadskas 
verdwijnt zonder er iets mee te kunnen doen voor de activiteiten. 

Schepen Hannes Anaf antwoordt dat men aan het bekijken is op welke manier de stad sponsoring kan 
aantrekken. 

Astrid Wittebolle stelt vast dat er bijzonder weinig gesproken werd met de vzw Turnhout 2012 die nog steeds 
bestaat. Nu deze vzw geen activiteiten meer organiseert is volgens haar opnieuw sponsorruimte vrij gekomen. 
Astrid Wittebolle heeft vanuit het dagelijks bestuur van deze vzw expliciet aan schepen Francis Stijnen gevraagd 
om aan het college te vragen wat het college vindt om hiermee iets te doen. Ze is van oordeel dat men vanuit de 
vzw Turnhout 2012 bereid is een gesprek aan te gaan wat de mogelijkheden zijn om sponsoring te zoeken om 
daarna een programma samen te stellen. Het wordt volgens haar moeilijker om omgekeerd te werk te gaan en 
eerst een programma op te stellen en dan sponsoring te zoeken. Astrid Wittebolle wijst er op dat aanstaande 
vrijdag er een vergadering is van het dagelijks bestuur van vzw Turnhout 2012 en het dan toch goed zou zijn het 
standpunt van het college te weten. 
Luc Debondt heeft in oktober vastgesteld dat zowat alle partijen in hun verkiezingsprogramma verwezen naar 
meer activiteiten in buurten en wijken maar moet nu vaststellen dat er twee activiteiten plaats vinden in het 
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Raadsherenpark en de rest op de Grote Markt. Hij vraagt waar de buurten en wijken gebleven zijn in dit 
programma. 
De aanwezige raadsleden betreuren nogmaals dat ze geen antwoord krijgen op al hun vragen aangezien de 
betrokken schepen niet meer aanwezig is. 
Luc Hermans reageert hierop dat hij als voorzitter van de gemeenteraad de schepen hier persoonlijk zal over 
aanspreken en hem meedelen dat zoiets niet kan.  Hij zal hem ook voorstellen om in de toekomst, wanneer een 
dergelijk feit zich nog zou voordoen, eventueel het aanvangsuur van de commissie te laten vervroegen of 
verlaten. 
Paul Meeus wil een dergelijk incident in de toekomst nooit meer meemaken. Hij wil als raadslid zijn best doen om 
in naam van de kiezer aan het bestuur rekenschap te vragen maar wordt hierin belemmert door een schepen die 
de commissie verlaat. Zelfs in het Parlement heeft hij nog nooit zoiets meegemaakt. 
Eric Vos stelt voor om een extra commissie te laten doorgaan een uur voor de gemeenteraad omdat hij vreest dat 
het anders een veel te lange gemeenteraad gaat worden. 
Toon Otten stelt vast dat er twee grote activiteiten plaats vinden in één weekend en vraagt of dit voor het college 
een probleem is. Hij vraagt uitdrukkelijk aan de aanwezige schepen: “dit mag dus voor het college?”. 
Schepen Hannes Anaf antwoordt dat het college beslist en de bevoegde schepen hierover communiceert. 
Toon Otten herhaalt en vraagt aan schepen Hannes Anaf: “ik noteer dat het college geen problemen heeft met 
twee evenementen op één weekend”? 
Schepen Hannes Anaf antwoordt: “ik stel samen met u vast dat er op één weekend twee activiteiten gepland 
zijn”. 
Voorzitter Danny Vermeijen vraagt om dit punt af te sluiten. 
 
Concessie uitbating cafetaria Stedelijke Sporthal. 
Het betreft de concessie voor de uitbating van de cafetaria aan de sporthal Steenweg op Zevendonk met  
appartement boven de cafetaria vanaf 1/7/2013 voor de periode van 9 jaar met de mogelijkheid van 2 
verlengingen van telkens 9 jaar. 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Rob Verschueren toelichting bij dit punt. 
Pierre Gladiné vraagt of er een artikel voorzien is in het kader van pluralisme, openheid, politiek, … . Hij verwijst 
naar de weken voor de voorbije verkiezingen toen hij in het cafetaria van de Sporthal kwam en de uitbater hem 
onmiddellijk een foldertje aanbood van een partij waar hij best zou op stemmen. 
Luc Hermans vindt de suggestie van Pierre Gladiné terecht en stelt voor om dit alsnog in het bundel op te nemen. 

Dit is niet expliciet opgenomen maar er zijn in de tekst wel een aantal mogelijkheden opgesomd om dit 
te ondervangen: 
“De concessieverlener zal onmiddellijk een einde kunnen stellen aan deze concessie- overeenkomst in 
ondermeer hiernavolgende gevallen : 

- Ingeval de concessiehouder de uitbating op zodanige wijze exploiteert dat de goede naam van 
de sporthal in het gedrang wordt gebracht; 

- ingeval van stopzetting van het bedrijf of van de bedrijvigheid van de concessiehouder; 
- ingeval van faillissement of van een door de concessiehouder aangevraagd concordaat; 
- ingeval van eerrovende, strafrechterlijke of correctionele veroordeling of zo het algemeen 

belang wordt geschaad; 
- ingeval van vaststelling ten laste van de concessiehouder, zijn afgevaardigden of zijn 

personeel, van feiten in strijd met de goede zeden of die de openbare orde verstoren; 
- ingeval van niet-betaling binnen de in deze concessie overeenkomst voorziene termijn van de 

aan de concessieverlener verschuldigde vergoeding; 
- ingeval van onbekwaamheid om het beroep van uitbater uit te oefenen of van grove 

nalatigheden welke bij herhaling voorkomen; 
- Ingeval van herhaling van ernstige tekortkomingen van de concessiehouder bij de uitvoering 

van deze concessie overeenkomst nadat hij vooraf schriftelijk werd terechtgewezen.” 
Schepen Hannes Anaf is hiermee akkoord. 
Astrid Wittebolle vraagt zich af of er nu wel iemand gaat gevonden worden met de wijzigingen die in de 
voorwaarden werden aangebracht. Ze is van mening dat de staat van het gebouw een aantal mogelijk 
geïnteresseerden gaat afschrikken en vraagt of dit nog gaat aangepast worden. 

De uitbater mag hierover zijn inbreng doen en tijdens de maanden juli en augustus kunnen nog een 
aantal werkzaamheden uitgevoerd worden. 
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Astrid Wittebolle is van mening dat aan de toegankelijkheid ook iets moet gedaan worden. Ze verwijst naar het 
verleden waar pistes geweest zijn voor meer aantrekkelijkheid en hiervoor een dossier werd opgesteld door 
Facility Management maar omwille van een te grote kost dit niet werd uitgevoerd. 

Facility Management zoekt momenteel naar een oplossing dat in eigen beheer kan uitgevoerd worden. 
Astrid Wittebolle is van oordeel dat dit alles toch wel samenhangt met de concessie. 
Luc Hermans is van mening dat er meer betrokkenheid zal zijn wanneer de uitbater er ook zou wonen. 

Er werd geopteerd om dit niet te verplichten om zo meer mogelijke kandidaten aan te trekken. 
Pierre Gladiné is van mening dat iemand moet gevonden worden met enthousiasme. 
Guy Van Litsenborg vraagt of de concessionaris vrij is om zijn leveranciers zelf te kiezen. 

Hij is daar inderdaad vrij in. 
Guy Van Litsenborg is van mening dat de concessionaris een handelsfonds opbouwt en vraagt voor wie dit is. 

In principe is het een concessie voor 27 jaar (9 jaar met twee verlengingen van telkens 9 jaar) 
Luc Debondt vraagt wat het huidig bedrag is dat door de concessiehouder wordt betaald. 

De vergoeding voor de cafetaria bedraagt nu 1.125 euro en voor het appartement 417,73 euro (alles 
inclusief nutsvoorzieningen) per maand. 

 
Stand van zaken Academies. 
Naar aanleiding van haar bezoek aan de Academies geeft schepen pascale Mathé hierover verslag. 
Schepen Pascale Mathé heeft tijdens haar bezoek aan de muziekacademie vastgesteld dat het een oud gebouw 
is. 
Jaarlijks doet de preventieadviseur een controle en worden de mankementen die hij aanbrengt aangepast. 
Schepen Pascale Mathé deelt mee dat op donderdag 28-02-13 het dossier Turnova op het college wordt 
voorgesteld en dat ze dan een beter zicht zal krijgen over de mogelijkheden voor de academies. 
Pierre Gladiné heeft het vermoeden dat de verhuis van de Academies naar Turnova in vraag wordt gesteld. 
Paul Meeus vraagt aan de schepen of dit alles is wat ze over haar bezoek kan meedelen. 
Hij heeft toch wel een aantal vragen en bedenkingen: 
- worden de zaken die de preventieadviseur vaststelt weggewerkt met de 6.500 euro die in de begroting is 

voorzien? 
- de laatste doorlichting was in 2004 en in principe wordt deze binnen de 10 jaar herhaalt, dus voor 2014. 

Momenteel heeft men de Academies nog niet bezocht en hij vraagt aan de schepen of ze weet waarom men 
dit tot nu toe nog niet heeft gedaan? 

Schepen Pascale Mathé antwoord dat een negatief verslag het gevolg zal zijn en de Academie dan zal 
gesloten worden. 

Paul Meeus is blij verrast te horen dat de schepen hiervan op de hoogte is. Hij vraagt haar of ze het 
brandweerrapport bekeken heeft. Vermoedelijk niet want er is er geen. de brandweer heeft enkel meegedeeld dat 
de zolderverdieping niet mag gebruikt worden maar is, volgens Paul Meeus, er voor de rest buiten gebleven 
aangezien ze anders het gebouw had moeten afkeuren. Hij stelt aan de schepen voor dat ze dringend een 
rapport bestelt bij de brandweer. 
Hij deelt aan de schepen mee dat, wanneer er brand zou ontstaan en er geen rapport is van de brandweer, de 
schepen verantwoordelijk is. Hij hoopt dat het niet zal gebeuren maar wijst op de ernst van de zaak. 
Paul Meeus stelt voor om de directie op de commissie uit te nodigen en zijn/haar verhaal te laten doen. 
Paul Meeus gaat verder met een aantal vragen. Stel dat er een stuk plafond naar benden komt en de school dicht 
moet, wat is dan de schepen haar plan, waar gaat ze dan naar toe met de academie? 
Hij wijst er op dat de gemeenteraad de Inrichtende Macht is en vraagt daarom dringend een overleg met alle 
betrokkenen waarna een rapport aan de gemeenteraad kan voorgelegd worden. 
Hij stelt verder nog een aantal gebreken vast: het sanitair dat niet wettelijk is, onvoldoende akoestiek in de 
leslokalen. Ook op de andere locaties, voornamelijk het Kongoplein met prefabklassen in een erbarmelijke 
toestand. 
Paul Meeus stelt naast de toestand van de gebouwen nog een ander probleem vast, namelijk dat van de 
secretariaten. Hij heeft vernomen dat men zinnes is om deze samen te voegen in het kader van rationalisering. 
Volgens hem heeft dit geen zin op dit ogenblik en is het een nodeloze ingreep. Hij stelt aan de schepen voor om 
dit gewoon te schrappen en dat pas te doen als de academies in Turnova zitten. 
Paul Meeus besluit zijn opsomming met de bedenking dat hij had gehoopt dat de schepen grondiger op de 
hoogte was van de problemen. 
Voorzitter Danny Vermeijen verwijst naar de jarenlange ervaring van Paul Meeus, een ervaring die de schepen 
niet heeft. 
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Paul Meeus is van oordeel dat de schepen elk nieuw dossier vanaf de eerste dag moet kennen. Hij vraagt de 
schepen of dit opgevolgd wordt. 

De schepen zalm dit zeker opvolgen. 
Toon Otten, stelt vast dat er een crisissituatie is en de schepen crisismanager. Hij vraagt haar wat het plan van 
aanpak is en welk tijdspad ze hier voor voorziet. 

Schepen Pascale Mathé stelt vast dat de lessen tot nu toe nog steeds kunnen doorgaan. 
Pierre Gladiné verwijst even naar de historiek en heeft de indruk dat de gekozen optie voor Turnova blijkbaar 
stilaan aan het wijzigen is. Hij is van mening dat de Academies niet het slachtoffer mogen worden van dit 
probleem en vraagt aan het college een voorstel. 
Paul Meeus vraagt om het doorlichtingsverslag van 2004 aan alle raadsleden te bezorgen. Het is een openbaar 
document waardoor dit geen probleem mag zijn. 
Hij vraagt tevens aan de schepen of de directie tijdens een commissie hierover kan bevraagd worden. 
Luc Debondt vraagt of in het verslag ook een overzicht kan gegeven worden over de toestand van de andere 
gebouwen. 
De diensten hebben ons hierover het volgende meegedeeld: 
Werkzaamheden werden de voorbije jaren uitgevoerd op volgende locaties: 
Kerkplein 

- vernieuwen tapijt (omwille van gezondheidsredenen) 
- vervangen oude gaskachels door nieuwe 
- plaatsen brandsignalisatie 
- herstellen buitenschrijnwerk 

Gemeentestraat 
- vervangen oude gaskachels door nieuwe 
- renovatie houten trap 

Goddelijk Kind 
- lokalen volledig in orde gebracht voor huidige functie (tapijt, bezetting, schilderwerk, verlichting en 

verwarming) 
Kongoplein 

- brandveilig maken stookplaats 
Astrid Wittebolle verwijst naar de toelichting over het pps Turnova dat aan het lerarenkorps werd gegeven. De 
mensen waren toen enthousiast. De vraag is: wanneer komt het er. Zij vreest voor een rel binnen het 
lerarenkorps wanneer nu van het eerdere voorstel zou worden afgestapt. 
Toon Otten vraagt of directie en brandweer op een commissie kunnen uitgenodigd worden. 

Schepen Pascale Marhé zal dit overleggen met schepen Tom Versmissen, verantwoordelijk voor de 
gebouwen. 

Toon Otten begrijpt dit antwoord niet en merkt op dat de directies vallen onder de bevoegdheid van schepen 
Pascale Mathé. 
Paul Meeus wijst er op dat de redenering van de schepen inhoudt dat er een vergadering moet belegd worden 
van een verenigde commissie, dan toch minstens twee commissies of zelfs drie wanneer de brandweer mee 
gevraagd wordt. 
Paul Meeus vraagt nogmaals om directie en brandweer naar deze commissie te laten komen. Hij betreurt het dat 
de schepen hierop niet antwoord. Hij vraagt de schepen om dit toch maar te organiseren anders maakt ze het 
haar zelf moeilijk en gaan er veel vragen op de gemeenteraad komen. 
 
Punten agenda gemeenteraad. 
Aanduiding vertegenwoordigers in diverse organen. 
Vier bestuurders in de RvB van vzw Aktuwa. 
Een vertegenwoordiger in de AV en een kandidaat-bestuurder in de RvB van De Vrienden van het Begijnhof van 
Turnhout. 
Afgevaardigden in de AV van vzw Jeugdprogrammatie. 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) worden de punten overlopen.  
Schepen Hannes Anaf wijst even naar de vzw jeugdprogrammatie. Er was wat onduidelijkheid over de verdeling 
van de zetels. Indien gewenst wil de schepen eventueel op de volgende AV voorstellen om de statuten opnieuw 
te wijzigen. 
Paul Meeus vraagt waarom enkel gemeenteraadsleden en bijvoorbeeld geen jongeren die door de gemeenteraad 
worden afgevaardigd. 
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Schepen Hannes Anaf meent dat dit wettelijk niet kan. Luc Debondt is ook van die mening omdat het hier om een 
EVA gaat. 
Met betrekking tot de afvaardiging in de vzw Aktuwa heeft Paul Meeus toch wel wat bedenkingen, voornamelijk 
wat betreft de samenstelling die zou gewijzigd zijn. Hij was lid van de AV en heeft geen weet van een 
statutenwijziging. Hij vraagt ook hoe het zit met de interpretatie van het  cultuurpact voor wat de verdeling betreft. 
Paul Meeus had graag uitsluitsel vooraleer de stemming op de gemeenteraad. Hij vraagt eveneens naar de 
interpretatie volgens het cultuurpact voor wat “de Vrienden van het Begijnhof” betreft. 

Deze vragen worden aan de bevoegde schepen overgemaakt. 
 
Uit het college 
Er worden geen punten vanuit het college aangebracht. 
 
Varia 
Toon Otten vraagt de garantie dat een incident als vandaag niet meer zou voorvallen. 
Een burger deelt mee verstomd te zijn dat zoiets kan. Volgens hem hebben burgers ook het recht op uitleg 
vanwege een schepen. 
Schepen Hannes Anaf deelt mee dat aanstaande vrijdag 1 maart de laatste 100-dagen plaats vinden. Het is een 
initiatief van het jeugdhuis. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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woensdagwoensdag

27 februari 201327 februari 2013

Agenda 

- Concessie uitbating cafetaria Stedelijke Sporthal

- Toelichting zomer 2013

- Stand van zaken Academies

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

Concessieovereenkomst uitbating 

cafetaria stedelijke sporthal
Voorafgaand:

Er loopt een tijdelijke overeenkomst met de huidige 

uitbater van 1/7/2012 tot 30/6/2013

Patrimonium heeft een bestek opgemaakt voor de 

uitbating cafetaria met mogelijkheid tot bewoning 

bovenliggend appartement

7/2/2013 principiële goedkeuring bestek door 

college burgemeester en schepenen

Concessievoorwaarden

Periode : 9 jaar + eventueel 2 x verlenging met 9 jaar

Vergoeding : afhankelijk van de biedingen. geen minimum instelprijs om 

meer kandidaten te trekken. (vorige procedure slechts 1 kandidaat)

Openingstijden, prijzen, aanbod etc. moet afgestemd worden met de 

sportdienst in functie van het algemeen sport- en gezondheidsbeleid

Verbreking binnen de eerste 9 jaar: 

door concessieverlener: enkel mogelijk indien concessiehouder één 

van de essentiële voorwaarden niet nakomt of indien concessieverlener 

een andere bestemming wil geven aan de cafetaria

door concessiehouder: mogelijk met opzegtermijn van 6 maanden

De kandidaat concessiehouder kan, indien 

gewenst, het appartement boven de sporthal 

mee laten opnemen in de concessie

De maandelijkse concessievergoeding wordt dan verhoogd 

met 450 euro per maand excl. nutsvoorzieningen

De uitbater mag niet onderverhuren

De looptijd loopt gelijk met de looptijd van de uitbating van 

het cafetaria



2

Verschil met vorige procedure

• Geen minimum concessievergoeding vastgesteld

• Minimum openingsuren versoepeld

• Onderhandelingsprocedure met een aantal 

geselecteerde kandidaten

Kandidaten worden beoordeeld op: 

– uitgewerkte visie over uitbating van de cafetaria (100 ptn)

– gedetailleerd voorstel met betrekking tot inrichting van de 

cafetaria (50 ptn)

– Concessievergoeding (30 ptn)

– Horeca-ervaring en/of referenties met soortgelijke 

uitbatingen (20 ptn)

De kandidaat met het hoogste puntenaantal krijgt de 

concessie toegewezen.

De Stad behoudt het recht voor om niet toe te wijzen 

ongeacht het puntenaantal

Timing

5/3/2013 tot 22/4/2013 : Communicatie in streekkranten, 

website Turnhout, Horeca Vlaanderen etc. (vanaf goedkeuring 

gemeenteraad)

Biedingen/voorstellen moeten binnen zijn ten laatste op 22 

april 2013

23/4/2013 tot en met 2/5/2013 beoordeling jury, eerste selectie

3/5/2013 tot 13/5/2013 persoonlijke gesprekken overgebleven 

kandidaten

23/5/2013 college beslist  over voorgestelde kandidaat

24/5/2013 bevestiging aan de nieuwe concessiehouder

1/7/2013 aanvang nieuwe concessie

ZOMER  2013

De Mert Zomert In

Binkies Kinderfestival en Parknacht

Zomershow Choukes

Feest Vlaamse Gemeenschap

Programma voor Jongeren

Barry White met 3 Degrees

Ketnetcup

ZOMER  2013

Turnhout Culinair

Blijde intrede foorkramers

Turnhout Kermis

Dwars Door Turnhout

De Mert Zomert Uit

Gheyntjesworp

Vlaanderen Zingt

De Mert Zomert In

- Vrijdag 28 juni – zaterdag 29 juni

- Organisatie: Horeca Grote Markt

- Locatie: Grote Markt zuid

- Podiumwagen: Oud-Turnhout

- Enkel logistieke ondersteuning
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Binkies kinderfestival 

en Parknacht

- Zaterdag 29 juni

- Organisatie: Jeugddienst + jeugdhuis

- Locatie: Raadsherenpark

- Kinderfestival en wereldmuziek

Zomershow De Choukes

- Zondag 30 juni

- Organisatie: vzw De Choukes

- Locatie: Grote Markt zuid

- Travestieshow

- Enkel logistieke ondersteuning

Feest Vlaamse Gemeenschap

- Zaterdag 6 juli

- Organisatie: vzw De Choukes

- Locatie: Grote Markt zuid

- Vlaamse artiesten

- Kostprijs: 6.200 euro

Feest Vlaamse Gemeenschap

- Donderdag 11 juli

- Organisatie: Cultuurcoördinatie

- Locatie: ganse Grote Markt

- Acts professionele straatkunstenaars

- Kostprijs: 30.000 euro

Feest Vlaamse Gemeenschap

- Donderdag 11 juli

- Organisatie: Evenementenloket

- Locatie: Kasteelplein + Stadhuis

- Officiële viering

- Kostprijs: 3.500 euro

Programma voor jongeren

- Zaterdag 13 juli (ev. zondag 14 juli)

- Organisatie: Jeugdhuis Wollewei

- Locatie: Grote Markt

- Muziekoptredens

- Kostprijs: 12.500 euro
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Barry White met 3 Degrees

- Zaterdag 20 juli

- Organisatie: Evenementenloket

- Locatie: Grote Markt zuid

- Barry White Experience en The Three

Degrees – Nationale Feestdag

- Kostprijs: 41.000 euro

Ketnetcup

- Zondag 28 juli 

- Organisatie: Evenementenloket

- Locatie: Grote Markt zuid

- Opnames Ketnet – deelname van

sport- en jeugdverenigingen

- Kostprijs: 19.400 euro

Turnhout Culinair

- Vrijdag 2 tot zondag 4 augustus

- Organisatie: Food Events

- Locatie: Grote Markt zuid en west

- Horeca en andere bedrijven uit

Turnhout en directe omgeving

- Enkel logistieke ondersteuning

Blijde intrede foorkramers

- Dinsdag 6 augustus

- Organisatie: Evenementenloket

- Locatie: ganse Grote Markt

- Muzikaal entertainment bij het

oprijden van de kramen

- Kostprijs: 1.000 euro

Turnhout Kermis

- Vrijdag 9 – donderdag 22 augustus

- Organisatie: Facility Management

- Locatie: ganse Grote Markt

- Jaarlijkse kermis – twee weekends

Dwars door Turnhout

- Zaterdag 24 augustus

- Organisatie: Sportdienst + Golazo

- Locatie: Warandeplein

- Loopwedstrijd – 3 parcours

- Kostprijs: 9.075 euro 

eventueel met hulp van sponsor
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De Mert Zomert Uit

- Vrijdag 30 augustus

- Organisatie: Horeca Grote Markt

- Locatie: Grote Markt zuid

- Enkel logistieke ondersteuning

Gheyntjesworp

- Zaterdag 31 augustus

- Organisatie: Beiaardcomité

- Locatie: Grote Markt west

- Enkel logistieke ondersteuning

Vlaanderen Zingt

- Zondag 1 september

- Organisatie: Evenementenloket

- Locatie: Grote Markt zuid

- Optredens plaatselijke groepen

en meezingavond

- Kostprijs: 12.000 euro

Algemeen

- zaterdagmarkt enkel op 3, 10 en 17 

augustus op parking Stadspark

- maximumprijzen incl. BTW en kosten

- subsidie Vlaanderen Feest

- uitwerking sponsoringkader

Stand van zaken Academies

- Toerisme Provincie Antwerpen

- twee vertegenwoordigers in AV

- vertegenwoordiger in RvB

- Aktuwa vzw

- vier bestuurders in RvB

- De Vrienden van het Begijnhof van Turnhout

- vertegenwoordiger in AV

- kandidaat-bestuurder in RvB

- Jeugdprogrammatie vzw

- afgevaardigden in AV

Punten agenda gemeenteraad



6

Uit het collegeUit het college VariaVaria
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